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اردوهایتیمملیکاراتهوتکواندوازامروزوفردادرتهرانوکیشآغازمیشود.
دومین مرحله اردوی تیم ملی کاراته از امروز به مدت 13 روز در جزیره کیش برگزار خواهد شد و ملی پوشان کشورمان 
تمرینات خود را زیر نظر کادر فنی در مجموعه ورزشی المپیک کیش پیگیری خواهند کرد. امیر مهدی زاده، بهمن عسگری، 
علی اصغر آســیابری، ذبیح الله پورشیب، صالح اباذری و ســجاد گنج زاده 6 ملی پوش کاراته کشورمان در ایران خواهند بود. 
سیدشهرام هروی، حسن روحانی، سعید حسنی پور و نعیما خواجوی کادرفنی تیم ملی کاراته نیز در این اردو حضور خواهند 
داشت. نخستین مرحله اردوی تیم ملی کاراته کشورمان طی روزهای 22 تا 28 آبان ماه در مجموعه ورزشی آزادی تهران 
برگزار شد. اردوی  تیم های ملی تکواندو مردان، زنان و پاراتکواندو هم از روز یکشنبه در مرکز جهانی تکواندو آغاز می شود. 
تیم ملی تکواندو مردان با ترکیب آرمین هادی پور و میرهاشم حسینی دو المپین تکواندو کشورمان، سجاد مردانی، سروش 
احمدی، امیرمحمد بخشــی و عرفان ناظمی مرحله جدید تمرینات خود را آغاز می کند. هدایت این نفرات برعهده فریبرز 

عسکری به عنوان سرمربی و علی محمد بسحاق به عنوان مربی است.
پنجمین مرحله از اردوهای دو هفته ای تیم ملی بوکس نیز از امروز با حضور 13 ملی پوش در سالن شماره 9 مجموعه 
ورزشــی انقلاب تهران آغاز خواهد شد و تا روز 28 آذر ادامه دارد. امید احمدی صفا، مهدی خسروی، دانیال شه بخش، باقر 
فرجی، مسلم مقصودی، شاهین موسوی، میثم قشلاقی، احسان روزبهانی، پوریا امیری، علی جمالی، صادق روحی، اشکان 

رضایی و مجید جمشیدوند، 13 بوکسور حاضر در این مرحله تمرینات تیم ملی هستند.

آغاز اردوهای کاراته ، بوکس و تکواندو در کیش و تهران
دبیرکلفدراسیونفوتبالازموافقتنهادهایدولتیبرایمیزبانیجامملتهایآسیاخبرداد.

مهدی محمدنبی در تازه ترین صحبت های خود درباره درخواســت ایرانی برای میزبانی جام ملت های آســیا در سال 
2۰2۷ با وجود مشــکلات مالی اظهار کرد: ما کشــور پهناوری هســتیم و اســتان های زیادی داریم که به لحاظ اقامت، 
حمل ونقل و زمین های تمرین شــرایط لازم را دارند. اگر ما اعلام میزبانی کنیم دولت هم کمک می کند. به همین زودی 

استادیوم ۵۰ هزار نفری پارس شیراز افتتاح می شود.
او از صدور مجوز از ســوی 12 سیستم حاکمیتی کشــور برای اخذ میزبانی جام ملت های آسیا خبر داد و گفت: 
دولت با این میزبانی موافقت کرده اســت. وقتی این موافقت ها تســهیل می شود، می توانیم میزبانی را تصاحب کنیم. 
ما مشکل هزینه نداریم چون AFC بخشی از هزینه ها را متقبل می شود. باید امکانات سخت افزاری در دولت را بهبود 
بخشیم و استادیوم ها را کامل کنیم. تفاوت های فرهنگی جزو ملاک های میزبانی نیست. در این زمینه رقبای ما قطر 

و عربستان هستند.
دبیرکل فدراسیون فوتبال تاکید کرد که باید در پخش تلویزیونی مسابقات با AFC ارتباط لازم برقرار شود و دو طرف 
به توافق برســند.نیاز به برگزاری چند جلسه سه جانبه وجود دارد تا ارتباط های لازم ایجاد شود. نبی در واکنش به اینکه 
آیا نامزد ریاســت فدراســیون فوتبال خواهد شد یا خیر، از پاسخ دادن طفره رفت تا شائبه شرکت او در انتخابات آتی این 

فدراسیون برای تصاحب کرسی ریاست قوت گیرد.

موافقت دولت با میزبانی جام  ملت های آسیا در ایران

*هزینه ای که ژاپن برای تعویق یک ســاله بازی های المپیک توکیو باید 
بپردازد، مشخص شد. نشست سه جانبه ای بین کمیته برگزاری المپیک 2۰2۰ 
و نمایندگان دولت متروپولین توکیو و دولت ژاپن برگزار شــد.قرار شــد این 
هزینه توســط سه طرف تامین شود. تعویق بازی ها 2 میلیارد و 8۰۰ میلیون 
دلار برای ژاپنی ها هزینه اضافی و خســارت در پی خواهد داشــت که دولت 
متروپولیــن 1 میلیارد و 1۰۰ میلیون دلار، کمیته برگزاری بازی ها 1 میلیارد 
دلار و دولت ژاپن ۷۰۰ میلیون دلار کمک خواهند کرد.کمیته برگزاری بازی ها 
در تلاش است تا هزینه های اضافی در برگزاری المپیک را حذف کند که این 
موارد شامل کاهش تعداد مقامات حاضر در بازی ها، اصلاحات زیرساختی که 
باعث کاهش میزان روشنایی می شود و همچنین حذف مراسم خوشامدگویی 
در دهکده ورزشــکاران می شود.گفته می شــود کمیته برگزاری بازی ها، 96۰ 
میلیون دلار باید برای جلوگیری از شــیوع ویــروس کرونا در طول برگزاری 

بازی ها هزینه کند.
*مشــکلات بین سرمربی تیم ملی تفنگ و فدراسیون تیراندازی برطرف 
شــد و قرارداد جدید میان آنها به امضا رسید.برای حل مشکل بین کادرفنی 
تیم ملی تیراندازی و فدراســیون، جلسه ای دیگر روز پنجشنبه هفته گذشته 
برگزار شــد که در نهایت دو طرف به تعامل رســیدند. جلســه  با حضور علی 
دادگر رئیس فدراسیون تیراندازی، رضا حسنی خو عضو هیئت رئیسه فدراسیون، 
پیمان فخری نماینده کمیته ملی المپیک و الهام هاشــمی سرمربی تیم ملی 
تفنگ برگزار شد و توافقات نهایی بین طرفین برای امضای قرارداد انجام شد.

خواندنی از ورزش ایران

یادیازشهیدمدافعحرمحبیبروحیچوکامی
همه دارایی هایش را بخشید

در آستانه پنجمین ســالگرد شهادت شهید 
مدافع حرم حبیب روحی چوکامی قرار داریم. این 
شهید، سال 1361 در روســتای چوکام از توابع 
خمام متولد شد. او از پاســداران گیلانی بود که 
برای دفاع از حرم اهل بیت عازم سوریه شده بود 
و اواســط آذر سال 139۴ به دست گروه تکفیری 
داعش به شــهادت رسید.  همســر شهید مدافع 
حرم حبیب روحی چوکامی در مصاحبه ای درباره 

وصیت های او گفته اســت: به من وصیت کرد: »یک دستگاه خودرو سمند و دو 
عدد موتورســیکلت دارم و از همســرم می خواهم آنها را صرف ساخت مسجد یا 
مدرسه کند و اگر خداوند به این بنده حقیر توفیق شهادت داده از همه دوستان، 
مادرم، همسرم و فرزندانم می خواهم که حلالم کنند و اگر مرگ مغزی شدم تمام 
اعضای بدنم را اهدا کنید که شاید مورد لطف و رحمت خدا قرار گیرم.« من هم به 
این وصیت عمل کرده ام...تصورم این است که حبیب می خواست با این کار اثبات 
کند که مدافعان حرم برای مسائل مادی نمی روند، جنگ و هدف شان همان دفاع 
از حریم اهل بیت و اســلام است و مادیات برای شان مهم نیست. شهدا در مسیر 
ولایت تمام مادیات را کنار می گذارند.« پدر شهید روحی نیز در مصاحبه ای گفته 
بود: »او خیلی به مردم کمک می کرد، مثلًا روزی ســوار ماشینش بود که خانمی 
را دید که وسایلش را در فرقون گذاشته و به سختی حرکت می کند، او ماشینش 
را گذاشت و به کمک آن خانم رفت و فرقون را تا منزل آن خانم برد و موجبات 
خجالت و شرمندگی ایشان را فراهم آورد، آن خانم پرسید: چرا این کار را کردی؟ 

گفت: ثواب دارد و خدا را خوش می آید، او همیشه به عاقبت فکر می کرد.«

پایانرقابتهایگروهبلیگبرترکشتیفرنگی

اعتراض به داوری ها بالا گرفت
بازار بزرگ و دانشگاه آزاد به نیمه نهایی رسیدند

برنامه پخش زنده مسابقات ورزشی از تلویزیون

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
برترکشتیفرنگیدر رقابتهایمقدماتیلیگ
گروهببامعرفیدوتیــمراهیافتهبهمرحلهنیمه

نهاییبهپایانرسید.
دور برگشت بیستمین دوره لیگ برتر کشتی فرنگی جام 
یادگار امام)ره(و گرامیداشت سردار سپهبد شهید حاج قاسم 
ســلیمانی در گروه ب روزهای 12و 13 آذر در خانه کشتی 
شــهید ابراهیم هادی برگزار شد. در رده بندی کلی )دورهای 
رفت و برگشت( این مسابقات نیز تیم های بازار بزرگ ایران و 
دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان تیم های اول و دوم گروه ب به 
مرحله نیمه نهایی صعود کردند. رده بندی تیمی این مسابقات 
در مجموع دورهای رفت و برگشت به شرح زیر است: 1- بازار 
بزرگ ایران 2- دانشــگاه آزاد اسلامی 3- صبانور کردستان 

۴- شهدای مقاومت بسییج قم ۵- احتشام گستر کارون.
نتایجکلیرقابتهایگروهببهاینشرحاست:

*بازار بزرگ ایران، برنده ۵ )امتیاز مثبت 2۴( – صبانور 
کردستان ۵ )امتیاز مثبت 19( *دانشگاه آزاد اسلامی، برنده 
۷- شــهدای مقاومت بسیج قم 3 *دانشــگاه آزاد اسلامی، 
برنده 6- صبانور کردســتان ۴ *بازار بزرگ ایران، برنده 8- 
دانشگاه آزاد اسلامی 2 *صبانور کردستان، برنده ۷- شهدای 
مقاومت بســیج قم 3 *بازار بزرگ ایران، برنده 9- شهدای 

مقاومت بسیج قم یک
خیرآبادی:دبیرنگذاردحقماضایعشود

یکی از مهم ترین دیدارهای ایــن گروه رقابت تیم های 
دانشــگاه آزاد و صبا نور کردستان بود که در پایان با برتری 
دانشــگاه آزاد به پایان رسید.البته این بازی حواشی بسیاری 
داشت. جمشید خیرآبادی مربی نام آشنای صبا نور کردستان 
درخصوص اتفاقات این مسابقه به خبرگزاری ایسنا گفت: ما 
اصلا شکســت مقابل دانشگاه آزاد را قبول نداریم و اعتراض 
رسمی مان را نیز به فدراسیون کشتی اعلام کرده ایم و منتظر 
پاسخ هستیم. در کشتی محمود هادی ساروی مقابل حریف، 
با توجه به عکس و فیلم که خوشــبختانه موجود است، داور 
صدر درصد اشــتباه کرد. ۵ صدم ثانیه مانده به پایان مبارزه 
یک پای حریف از تشــک بیرون رفــت و یک صدم ثانیه به 

پایان هر دو پای حریف از تشــک بیرون رفت اما داوران به 
غلط اعلام کردند مبارزه به پایان رسیده و امتیاز کشتی گیر 

ما را ندادند. 
سرمربی سابق تیم ملی کشتی فرنگی آذربایجان، افزود: 
ما دانشگاه آزاد را شکســت دادیم و منتظریم سازمان لیگ 
تکلیف را روشن کند. از دکتر علیرضا دبیر می خواهم اجازه 
ندهد حق تیم ما پایمال شــود. این شکســت و حق خوری 
محرز، از شکست در المپیک هم برایم سنگین تر بود. وقتی 
همه مردم عزیز کردســتان، اســتاندار و مســئولین از تیم 
حمایت کردند اما با اشــتباه داوری حقمان پایمال می شود 

معلوم است که عصبانی و ناراحتم.
سرمربی ســابق تیم ملی کشــتی فرنگی زیر 23 سال 
ایران، با انتقاد از داوری ها در لیگ برتر کشتی فرنگی، گفت: 
شکست مقابل دانشگاه آزاد درد بزرگی بود که به ما تحمیل 
کردند. اصلا از داوری ها رضایت ندارم. این یک مسابقه عادی 
نبود که از هر داور کم تجربه ای استفاده کنند. پنجاه میلیارد 
تومان گردش مالی لیگ اســت، چرا باید با اشتباهات داور 

تمام زحمت و سرمایه یک تیم به هدر برود؟
مربی پیشــین تیم ملی کشــتی فرنگی درباره شکست 
نزدیک ۵ بر ۵ مقابل تیم ایران مال نیز گفت: آن شکست را 
پیروزی می دانم چرا که بچه های ما واقعا جانانه مبارزه کردند 
و اگر در ســنگین وزن کشــتی گیر کم تجربه ما 3 اخطاره 
نمی شــد با امتیاز فنی 21 بر 2۰ پیروز می شــدیم. کشتی 
مقابــل این تیم یکی از بهتریــن نمایش هایی بود که دیدم. 

واقعا حیف شد که اینطور شکست خوردیم.
واکنشفدراسیونبهاعتراضصبانور

تی رعد پدافند نیز از جمله تیم هایی بود که به شــدت 
نسبت به عملکرد داوران در دور برگشت مسابقات لیگ برتر 
کشــتی معترض بود. اعتراض این تیم و صبا نور موجب شد 
که امامی ســخنگوی فدراسیون کشتی در مقام پاسخگویی 
بربیاد و در گفت و گو با خبرگزاری تسنیم اظهار داشت: تیم 
رعد پدافند نسبت به داوری یکی از وزن ها اعتراض داشت، در 
پی این اعتراض، سه داور بی طرف فیلم را نگاه کردند و نظر 
خود را گفتند، ضمن اینکه قانون اتحادیه جهانی می گوید هر 

مربی که نسبت به قضاوت اعتراض دارد، می تواند درخواست 
چلنچ و بازبینی فیلم مسابقه را بدهد. چنانچه مربی مکعب 
را به تشک پرت کند، کشتی مورد بازبینی هیئت ژوری قرار 

می گیرد. 
وی درباره اعتراض تیم صبانور کردستان هم گفت: 
صبانور کردســتان اعتراض داشــت که وقتی تایم تمام 
نشــده، پای مهدی بالی از تشــک بیرون رفته و کشتی 
باید 2-2 می شــد. ما در ارتباط با این مســابقه هم سه 
داور بی طرف را دعوت کردیم که کشــتی هادی ساروی 
و مهدی بالی را بررســی کنند. قطعــا فقط صحنه آخر 
مســابقه مورد بررســی قرار نمی گیرد، بلکه از ثانیه اول 
مبارزه وزن 9۷ کیلوگرم مجددا مورد بازبینی قرار خواهد 
گرفت.امامی در پاسخ به این سؤال اگر نتیجه این کشتی 
تغییر کرد، چه تصمیمی در مورد برنده مســابقه دو تیم 
صبانور و دانشــگاه آزاد گرفته خواهد شــد، گفت: فیلم 
بازبینی خواهد شــد و ما گزارش بررسی این مسابقه را 
به سازمان لیگ فدراسیون کشتی ارائه خواهیم داد. باید 
دیــد نظر داوران بی طرف چه خواهــد بود و بعد در این 

خصوص می توانیم صحبت کنیم.
برنامهمسابقاتگروهالف

ســخنگوی فدراســیون کشــتی در گفت و گوی خود با 
خبرگزاری تسنیم پاسخ روشنی درباره احتمال تغییر تیم های 
مرحله نیمه نهایی نداد و باید به انتظار روزهای آینده نشست 
و دید که چه اتفاقاتی در لیگ برتر کشتی فرنگی می افتد. دور 
برگشت مســابقات در گروه الف روزهای 1۵ و 16 آذرماه در 
خانه کشتی شهید ابراهیم هادی برگزار می شود تا تکلیف دو 

تیم دیگر مرحله نیمه نهایی مشخص شود.
برنامهاینرقابتهابهشرحزیراست:

یکشنبه 16 آذرماه: *ساعت 1۰: فرش ایران – دانشگاه 
آزاد اسلامی *ســاعت 11:3۰: شــهدای زنجان- استقلال 
تهران *ســاعت 16:1۵: اســتقلال تهران – دانشــگاه آزاد 

اسلامی *ساعت 18: فرش ایران- شهدای زنجان
دوشنبه 1۷ آذرماه: *ساعت 11: شهدای زنجان دانشگاه 

آزاد اسلامی *ساعت 16:1۵: فرش ایران – استقلال تهران

شنبه15آذرهفته12لالیگااسپانیا
*سویا......................................................رئال مادرید)ساعت 18:۴۵- شبکه ورزش(
*کادیز..................................................................بارسلونا)ساعت 23:3۰- شبکه سه(

هفته10بوندسلیگا
*بایرن مونیخ......................................................لایپزیش)ساعت21- شبکه ورزش(

هفته10سریآایتالیا
*اینتر..................................................................بولونیا)ساعت 23:1۵-شبکه ورزش(

بازی نساجی- پرسپولیس لغو شد
در شــرایطی که قرار بود دو تیم نســاجی و پرسپولیس فردا )یکشنبه( در 

قائمشهر به مصاف هم بروند، این بازی با اعلام سازمان لیگ برتر لغو شد.
ســازمان لیگ برتر با انتشــار این خبر روی خروجی خود آورده اســت: 
دلیل حضور پرســپولیس نماینده ایران در فینال لیگ قهرمانان آسیا و رعایت 
پروتکل های بهداشتی و سختگیرانه کشور قطر در شرایط کرونایی لغو و به زمان 
دیگری موکول شد.پرســپولیس روز 29 آذر باید در فینال لیگ قهرمانان آسیا 
حضور یابد و این در حالیست که برای انجام پروتکل ها کاروان این تیم باید چند 
روز زودتر  راهی قطر شود. با این شرایط سازمان لیگ با هماهنگی صورت گرفته 

خبر از لغو این بازی و انجام آن در زمان دیگری داده است.
قرض ۲۸ میلیاردی پرسپولیس

باشگاه پرسپولیس برای پرداخت مطالبات سرمربی سابق خود و همین طور 
آپشــن های قرارداد بازیکنان در فصل قبــل، حدود 28 میلیارد تومان مقروض 
شــده است.با وجود اینکه باشگاه پرســپولیس با یک شرکت به عنوان کارگزار 
قرارداد همکاری دارد، اما مشــکلات مالی فراوان باعث شــده این باشگاه برای 
پرداخت برخی مطالبات خود، به قرض کردن پول روی بیاورد.در دوره مدیریت 
مهدی رســول پناه، 13 میلیارد تومان از شرکتی قرض گرفته شد تا با درآمدی 
که باشــگاه از طریق کارگزار داشــت، تمام مطالبات 8۰۰هزار یورویی برانکو 
پرداخت شــود. حالا با حضور جعفر ســمیعی هم همین رویه ادامه پیدا کرده 
اســت. از قرار معلوم کارگزار اعلام کــرده به تعهدات خود عمل کرده و فعلا از 
پرداخت پول خبری نیســت و به همین خاطر مدیرعامل باشگاه برای پرداخت 
مطالبات فصل گذشــته بازیکنان، 1۵ میلیارد تومان از شرکتی به عنوان قرض 
تامین می کند تا پس از دریافت جایزه لیگ قهرمانان آســیا، بدهی های باشگاه 
را پرداخت کند. البته این فقط بخش کوچکی از بدهی های باشگاه پرسپولیس 
اســت چرا که آنها به زودی باید خود را برای پرداخت ۷8۰هزار دلار به گابریل 
کالدرون و دستیارانش و همین طور ۵۰۰ هزار یورو به ماریو بودیمیر آماده کنند.

کرونا باعث لغو دیدار ذوب آهن – شهرخودرو می شود؟
هفت عضو تیم ذوب آهن به طور قطعی به کرونا مبتلا شده اند و ۷8 درصد 

اعضای این تیم مشکوک به کرونا هستند.
از باشگاه ذوب آهن خبر می رســد که اغلب اعضای تیم فوتبال ذوب آهن 
مشــکوک به کرونا هســتند و ۷ عضو این تیم از جمله 6 بازیکن و یک عضو 
کادرفنی به این ویروس مبتلا شــده اند.دکتر شریفیان پور، پزشک تیم فوتبال 
ذوب آهن دراین باره اظهار کرد: شــش نفر از بازیکنان و یک نفر از کادر فنی 
به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شــده اند و جواب تســت آنها مثبت بوده 
است. حدود ۷8 درصد تست اعضای تیم هم مشکوک هستند که باید مجدداً 
تســت بدهند تا وضعیت قطعی آنها مشخص شــود.او ادامه داد: این ویروس 
نتیجه سفر تیم فوتبال ذوب آهن به آبادان است. متاسفانه قبل و بعد از بازی 
هواداران خوب و خونگرم آبادانی به استقبال بازیکنان ما آمدند ولی متاسفانه 
پروتکل های بهداشتی رعایت نشــد و اکثراً فاقد ماسک بودند.باید دید با این 
شــرایط چه تصمیماتی گرفته خواهد شد. احتمال این مسئله وجود دارد که 
بــازی تیم های ذوب آهن و شــهرخودرو به تعویق بیفتــد و در زمان دیگری 

برگزار شود.
توضیحات مشاور حقوقی پرسپولیس 

CAS درباره شکایت النصر به
امیر ســاعد وکیل مشاور حقوقی باشگاه پرســپولیس درخصوص آخرین 
وضعیت پرونده باشگاه النصر گفت: نمی دانم چرا باشگاه النصر عربستان علاقه 
دارد این پرونده را دنبال کند و آنها دوســت دارنــد تمرین کنند آب در هاون 
بکوبنــد. در تاریخ 12 آذر این باشــگاه اعلام کرد پرونــده را در دیوان داوری 
ورزشــی در 2-3 موضوع پیگیری کرده است.وی افزود: آنها روی اینکه مباحث 
جلسه به چه زبانی مطرح شود، چند نفر در این جلسه موضوع را پیگیری کنند 
و... مســائلی را مطرح کردند و دادگاه عالی ورزش از ما خواســت درخصوص 
موارد حقوقی به صورت محدود نظر بدهیم.وی در پاســخ به این سؤال که آیا 
ممکن اســت تاریخ فینال لیگ قهرمانان تغییــر کند عنوان کرد: اجازه بدهید 
چون پرونده در جریان اســت و ممکن اســت حریــف از این صحبت های من 
سوءاستفاده کند چیزی در این زمینه نگویم.مشاور حقوقی باشگاه پرسپولیس 
درخصوص اینکه چه پیامی به هواداران پرسپولیس می دهد گفت: من صحبتم 
را اینگونه منتقل می کنم. »ای مگس عرصه سیمرغ نه جولانگه توست/ عِرض 
خود می بــری و زحمت ما می داری«. مطمئنا با نهایت قدرت تیم ما در فینال 

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا شرکت خواهد کرد.

دادســتانتهرانبههمراههیئت۳0نفره
یافتند زندانرجاییشــهرحضور قضاییدر
تاپروندههایتمامزندانیــانراموردپایشو

بررسیدقیققراردهند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، القاصی مهر، 
به همراه 3۰ نفر از معاونین و قضات شعبات مختلف، 
در بازدیدی که پنج ســاعت به طول انجامید، با تمام 
زندانیان رجایی شهر دیدار کرده، پرونده آنان را پایش 
نمودند تا با غربالگــری قضایی، احکام مرخصی بین 
حبس یا شش ماهه پایان حبس و پیشنهاد عفو برای 

افراد واجدشرایط صادر کنند.
وی ضمن تاکید بر لزوم بررســی دقیق پرونده ها 
و درخواســت های زندانیانی که در طول ایام حبس، 
رفتار خوبی از خود نشان داده اند، تصریح کرد: رویکرد 
اصلاحی و تربیتی و بازگشت سعادتمندانه به جامعه، 

مورد تاکید رئیس  قوه قضائیه است.
وی با اظهار رضایت از روند اقدامات بهداشــتی، 
خدمات رفاهــی و زندانبانی صورت گرفته و تحولات 
اساسی در زندان رجایی شهر گفت: مهم ترین نتیجه 
اجرای طرح پایش، کاهش جمعیت کیفری اســت و 
در این مسیر ظرفیت شوراهای حل اختلاف و ترویج 

رئیسادارهصنعت،معدنوتجارتشهرستان
کنارکسیستانوبلوچستانبیانداشت:کارخانه
کنسروتنماهیرفیعکنارکپسازگذشتچهار

سالمجددبهمدارتولیدبرگشت.
عبدالحمید دوســتینی، افــزود : بــرای راه اندازی این 
کارخانه که با ظرفیت روزانه 1۰ تن کنســرو به مدار تولید 
بازگشته است، در ماه های آینده برنامه ریزی جهت افزایش 
تولید روزانه تا 1۵ تن کنسرو در دستور کار قرار گرفته است. 
رئیس  اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان کنارک اظهار 
کــرد: در بدو راه اندازی این کارخانــه جهت ۴۰ نفر به طور 
مستقیم  اشتغالزایی ایجاد شده است، که طی ماه های آینده 
میزان  اشتغال این واحد به 8۰ نفر خواهد رسید. وی گفت: 
شهرســتان کنارک مجموعا 12 واحد کنســرو تن ماهی با 

ظرفیت تولید سالانه 6۰ هزار تن وجود دارد.

مشکلات ۲ واحد تولیدی با ورود دادستان تاکستان حل شد
با ورود دستگاه قضایی شهرستان تاکستان به رفع موانع تولید دو واحد تولیدی، به زودی مشکلات آنها با پیگیری 

دادستانی و قول مساعد متولیان امر مرتفع خواهد شد. 
به گزارش خبرگزاری فارس از قزوین، حسین رجبی، دادستان تاکستان در حاشیه بازدید میدانی از شرکت یاتاقان 
بوش اظهار داشت:کلیه بخش های این شرکت مورد بازدید قرار گرفت و مشخص شد مهم ترین مشکلات آن درخصوص 

عدم اختصاص تسهیلات از سوی بانک ها می باشد.
وی افزود: بنا به اظهارات مدیرعامل شرکت در صورت تخصیص تسهیلات می توان سوله ها را تکمیل و تجهیزات لازم 

جهت راه اندازی خطوط جدید تولید را خریداری کرد.
وی ادامه داد: مدیریت یکی از بانک ها در این خصوص قول مســاعد جهت پرداخت تســهیلات مورد نیاز شرکت را 

داده است.
رجبی خاطرنشــان کرد: در حال حاضر حدود ۵6۰ نفر نیروی کار بصورت ســه شیفت کاری در این واحد تولیدی 

مشغول به خدمت هستند و در صورت جذب تسهیلات امکان   اشتغال3۰۰ نفر تا پایان امسال فراهم خواهد شد.
این مقام قضایی به رفع مشــکلات شــرکت نفیس شیشه نیز  اشاره و افزود: این شرکت با مسائلی در حوزه صادرات 

مواجه  بوده که طی این بازدید جهت این معضل نیز چاره اندیشی گردید.
گفتنی است در این شرکت نیز تعداد ۴۰۰ نفر نیرو در سه شیفت مشغول به کار هستند.

طیاطلاعیهایاعلامشد
واکنش علوم پزشکی ایلام به قصور پزشکی 

در پرونده نوزاد آبدانانی
دانشگاهعلومپزشکیاستانایلامدراطلاعیهاینسبتبهقصور

پزشکیدرپروندهنوزادآبدانانیواکنشنشانداد.
به گزارش خبرگزاری مهر، در اطلاعیه دانشــگاه علوم پزشکی ایلام آمده 
است: در رابطه با انعکاس مطالبی در رسانه های استان مبنی بر قصور پزشکی 
و صدور مجوز دفن یک نوزاد که در ســردخانه دوباره علائم حیاتی پیدا کرده 
برای تنویرافکار عمومی و شــفافیت در این راســتا سخنان و گزارش یاسین 
یعقوبیان متخصص بیماری های کودکان و فوق تخصص بیماری های قلبی از 

سوی روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی ایلام منتشر می شود.
در مورد شــیرخوار آدین ایمانی به استحضار می رساند که شیرخوار ۴۵ 
روزه نامبرده به دلیل تشــنج در تاریخ 99/9/9 ساعت چهار بعدازظهر بعد از 

هماهنگی از مرکز آبدانان در بیمارستان امام)ره( بستری شده است.
نامبرده ســابقه بســتری به مدت 16 روز در بیمارستان آیت الله طالقانی 
ایلام به دلیل هیپوکســی مغزی داشته که در این مدت و بعد از آن به دلیل 
مشکلات مغزی توانایی تغذیه از راه دهان را نداشته و توسط لوله معده تغذیه 

شده است.
بیمــار ابتدا در بخش اطفال بســتری و به دلیل اختلال تنفس به بخش 
مراقبت های ویژه کودکان منتقل و تحت مداوا قرار می گیرد و در مدت بستری 
افت فشــارخون و کاهش سطح هوشیاری شدید داشته و در نهایت با کاهش 
ضربان قلب و قطع تنفس تحت عملیات احیاء قلبی تنفسی قرار گرفته و بعد 

از عدم موفقیت، قطع عملیات احیاء صورت گرفته است.
پس از آن نیز متوفی به ســردخانه بیمارستان منتقل و سپس با رضایت 
والدین برای دفن، اجازه انتقال توســط بیمارســتان صادر شده که مجدداً در 
بیمارستان رسول اکرم)ص( آبدانان ادعا شده که ضربان قلب برگشت نموده و 

علائم حیاتی ظاهر گردیده است.
به اطلاع می رساند با توجه به اینکه این رخداد نادر بوده، اما هر چندگاه 
ممکن است چنین اتفاقی رخ دهد و گزارش های متعددی در این ارتباط قابل 

استناد است.
قطعاً کادر درمان دانشــگاه علوم پزشــکی ایلام نیز همانند مردم شریف 

استان آرزوی شفای کامل این نوزاد را از خداوند بزرگ آرزومند است.
مطالب فوق الذکر شرح حال و وضعیت بیماری و بستری و اقدامات انجام 
شده برای نوزاد از زبان یاسین یعقوبیان متخصص بیماری های کودکان و فوق 
تخصص بیماری های قلبی و پزشک معالج این نوزاد است که برای تنویر افکار 

عمومی منتشر می شود.
لازم به ذکر اســت که روز شــنبه مورخه پانزدهم آذر ماه کمیســیون 
تخصصی بررسی و ارزیابی این مسئله با حضور تمام اساتید گروه اطفال استان 
در دانشگاه علوم پزشکی ایلام برگزار می شود و نتیجه قطعی آن نیز به اطلاع 

عموم مردم شریف استان خواهد رسید.
دادستان عمومی و انقلاب ایلام دستور پیگیری فوری علت صدور گواهی 

فوت برای نوزاد آبدانانی را صادر کرد.
خسروی زاد ، با قید فوریت دستور تشکیل کمیته ای متشکل از سازمان 
بازرســی و نظام پزشکی استان برای بررسی علت کوتاهی در درمان و صدور 

گواهی فوت نوزاد دوماهه آبدانانی، صادر شد.
طبق اعلام دادســتان ایلام، پس از تشــکیل این جلسه فوق العاده نظام 
پزشکی برای بررسی علل قصور پزشکی انجام شده، نتیجه ظرف مدت 2۴ الی 

۴8 ساعت به سمع و نظر مخاطبین گرامی خواهد رسید.

استفاده از »مانکن زنده« در کرمانشاه
چندسالپیشانتشــارتصاویریازداخلسرزمینهایاشغالی
جنجالزیادیبهپاکرد،صهیونیستهابااستفادهازمانکنزنده)زنان
ودخترانجوان(اقدامبهتبلیغمحصولاتخودشــانکردهبودند،
روشیکهسپسبهاروپارســید؛حالادردوسهشهرایرانازجمله

کرمانشاههمایناتفاقرخدادهاست.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرمانشــاه، اســتفاده از مانکن زنده برای 
تبلیغات اولین بار و در هفته های گذشــته در مشهد صورت گرفت که موجی 
از انتقــادات را به وجود آورد. این کار خــلاف قانون بوده و همان روزها رئیس 
اتــاق اصناف مشــهد گفته بــود: حضور مانکن زنده به هر نحــو در ویترین 
فروشگاه های پوشاک، منسوجات، کیف و کفش ممنوع است. وی این اقدام را 

»بر خلاف ضوابط انتظامی  دانسته« و اظهار کرد: این عمل غیرقانونی است.
هرچند با آن فروشــگاه برخورد لازم صورت گرفت اما به نظر نمی رسد که 
این اقدام »غیر انسانی« تمامی داشته باشد و در سایه سهل انگاری، عدم نظارت 

و برخورد لازم در حال تبدیل شدن به یک اپیدمی است.
اولین بار در ســال 9۵ بود که استفاده از مانکن زنده توسط فروشگاه های 
صهیونیســتی در رســانه های داخلی و خارجی انعکاس پیدا کرد. بنابر اعلام 
رسانه های اســرائیل به گفته رسانه های صهیونیستی، عابران گفته اند: »که ما 
ابتدا فکر می کردیم این زنان مانکن های چوبی هستند که برای نمایش لباس ها 
در ویترین قرار گرفته اند اما با جابجا شدن و پلک زدن آنها فهمیدیم که اینها 

انسان هستند.«
حالا و پس از گذشت چهار سال، پای مانکن های زنده به برخی شهرهای 
ایران و متأســفانه کرمانشاه نیز باز شــده و برخی از فروشگاه های مناطق به 

اصطلاح لاکچری دست به چنین اقدام غیرانسانی و غیراخلاقی زده اند.
در همین خصوص، یکی از فروشــگاه های لباس واقع در خیابان کســری 
به صورت علنی در پیج اینســتاگرام خود فیلم و تصاویر زننده ای از مانکن های 
زنده منتشر کرده است. کشف حجاب علنی در تمامی تصاویر و فیلم ها مشهود 

است و این صفحه رسمی  نیز ابایی برای انتشار آنها ندارد.

بهگزارشخبرگزاریتســنیم،دیوارمحوطه
بهشتمحمدیسنندجباقدمتیبیشاز50سال،
مشــرفبرجادهکمربندیاینشهرفروریختو
براثراینریزش12خودروسواریخسارتدید.

بر اساس گفته کارشناسان حوزه شهری، عدم رعایت 
نکات فنی در ســاخت و بی توجهی مسئولان شهری به 
وضعیت دیوار و خالی شــدن زیر دیــوار بر اثر تعریض 

خیابان از دلایل این ریزش بوده است.
12 راننده خســارت  دیده از این حادثه از مسئولان 
شهری ســنندج درخواست داشــتند که خسارتشان را 

پرداخت کنند.
رئیس سازمان آرامستان های شهرداری سنندج نیز 
با ابراز تأســف از اینکه زمانی  که این خیابان را تعریض 
کرده، زیر پی دیوار بهشت محمدی خالی شده و اکنون 
تخریب شــد اظهار داشــت: فروریختن دیوار بهشــت 
محمدی موجب خســارت به 12 خودرو سواری شده اما 

خوشبختانه خسارت جانی در پی نداشت.
مرتضی سنندجی ، وعده پرداخت خسارت وارد شده 
به خودروهای سواری از محل بیمه شهری را داد و گفت: 
امیدوارم بتوانیم خسارت این 12 خودرو سواری را از این 

محل پرداخت کنیم.
حال از شهردار و مسئولان شــهرداری و اعضای به 
 نام شورای شــهر سنندج که نظارتی بر عملکرد مدیران 
شــهری ندارند سؤال اینجا اســت اگر خدایی نکرده در 
حین ریزش دیــوار در این محوطه یــا داخل خودروها 
شهروندی حضور داشت و جانش را از دست می داد، آن 

وقت چه کسی پاسخگوی جان این انسان ها بود؟ 
لطفــاً بیشــتر از این با جــان و مال مــردم بازی 
نکنید؛ البته باید یادآور شد بنا به سوابق و شناختی که از 
مدیران داشته که پس از وقوع هر حادثه ای سر و کله شان 
پیدا می شود از فردا یا شــایدم همین امروز تدابیر برای 
بازسازی و یا اصلاح این محوطه آغاز و مانور رسانه ای به 
راه انداخته می شود. همان ضرب المثل »نوش  دارو بعد از 

مرگ سهراب«.

فرماندهانتظامیاستانخبرداد
دستگیری سارقان مسلح خودروهای باری 

در کهگیلویه و بویراحمد
فرماندهانتظامیاســتانکهگیلویهوبویراحمدازدســتگیری
ســارقانمســلحمحمولهدرمحورهایمواصلاتیخبردادوگفت:

متهمانبه۳5فقرهسرقتاعترافکردند.
سردار »کیقباد مصطفایی« افزود: در پی دریافت گزارشاتی مبنی بر وقوع 
ســرقت های مســلحانه محموله از خودروهای باری در محورهای مواصلاتی 
کهگیلویه و بویراحمد و انتشار کلیپی در فضای مجازی و شبکه های اجتماعی، 
با توجه به اهمیت موضوع ضمــن هماهنگی با مقام قضائی مراتب به صورت 

ویژه در دستورکار، کارآگاهان پلیس آگاهی استان قرار گرفت.
وی اظهار کــرد: کارآگاهان پلیس آگاهی با انجــام اقدامات اطلاعاتی و 
بهره گیری از شــیوه های پلیسی، دو باند پنج نفره از سارقان و شش نفر مالخر 
را شناسایی و طی چند عملیات غافلگیرانه و ضربتی موفق به دستگیری آنان 

شدند و سه دستگاه خودروی متعلق به آنها را نیز توقیف کردند.
فرمانده انتظامی استان کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اینکه متهمان در 
بازجویی های اولیه به 3۵ فقره سرقت محموله در سطح محورهای مواصلاتی 
استان اعتراف کردند، خاطرنشان کرد: دو قبضه اسلحه گرم و مقادیری اموال 
مســروقه شامل روغن ماشــین، کود شیمیایی، پوشــاک، مواد غذایی و... از 

متهمان کشف و ضبط شد.
مصطفایی تصریح کرد: متهمان پس از تشکیل پرونده جهت سیر مراحل 
قانونی به مرجع قضائی معرفی و روانه زندان شدند و خودروها نیز به پارکینگ 

انتقال یافت.

دستگیری عاملان درگیری در گچساران
فرمانــدهانتظامیگچســارانگفت:۹نفــرازعاملاننزاعدر

شهرستانگچساراندستگیرشدند.
به گزارش  باشــگاه خبرنگاران جوان از یاســوج، سرهنگ سید محمد 
موســوی، افزود: درپــی دریافت خبر درگیری بین دو همســایه  در یکی از 
محلات شــهر دوگنبدان ماموران کلانتری12، 9 نفر از عاملان اصلی نزاع را 

دستگیر کردند.
وی افزود: در این درگیری یکی از افراد با اســلحه ساچمه زنی هفت نفر 

را مجروح کرد.
او با بیان اینکه اسلحه ساچمه زنی نیز کشف شد گفت: برخورد با مجرمان 

و هنجار شکنان امنیت و آرامش مردم خط قرمز ناجا است.
سرهنگ موسوی همچنین به شایعه ســازان و انتشار دهندگان خبرهای 
کذب در فضای مجازی هشدار داد از انتشار هرگونه اخبار و شایعه پراکنی که 
موجب برهم زدن آرامش و امنیت عمومی و تشویش اذهان عمومی می شود 

خودداری کنند.

پساز۴سال:

کارخانه کنسرو تن ماهی رفیع کنارک  
به مدار تولید برگشت

برساماندهیوضعیت آیتاللهمکارمشــیرازی
نابسامانکنونیبازارتاکیدکردوگفت:چراکالاهای
اساسیباارزدولتیواردمیشود،امابراساسارزآزاد

بهفروشمیرسد؟
به گــزارش خبرگزاری صدا و ســیما مرکز قم، آیت الله 
مــکارم شــیرازی در دیدار بــا کاظم خــاوازی وزیر جهاد 
کشــاورزی با انتقاد از گرانی های اخیر و عدم نظارت در بازار 
از سوی دولت ساماندهی این وضعیت را مورد توجه قرار داد 
و تاکید کرد: چرا کالاهای اساسی با ارز دولتی وارد می شود، 
اما بر اســاس ارز آزاد به فروش می رسد؟ چرا کنترلی در این 
زمینه از سوی دولت صورت نمی گیرد؟ این چه قدرتی است 

که می تواند در مقابل قانون بایستد؟
وی با ابراز خرســندی از خودکفایی کشــور در برخی 
زمینه های مربوط به کشاورزی گفت: امیدواریم در بخشهای 
باقی مانده نیز به خودکفایی برسیم. آیت الله مکارم شیرازی 
همچنین خواستار بررسی کارشناســانۀ مسئله محصولات 
تراریخته در کشور به منظور تبیین مضرات آن شد و در این 
راستا دستوراتی را خطاب به وزیر جهاد کشاورزی بیان کرد.
این مرجع تقلید خاطرنشــان کرد: وزارت کشاورزی از 
وزارت خانه هایی اســت که با زندگی مردم ارتباط بسیاری 
دارد و هــر گونه تغییری در آن، در زندگی مردم تأثیر ایجاد 
می کند؛ این وزارت خانه باید قوی باشــد، دست دلال ها را از 
واسطه گری قطع کند و متخلفان را شناسایی و به قوه قضائیه 

تحویل دهد.
از گرانی هــای  آیــت الله مــکارم شــیرازی بخشــی 
افسارگسیخته را نتیجه بی انصافی برخی از کسبه دانست و 
گفت: برخی کسبه اجناس خود را با نرخ دلار بالا می برند، اما 
نرخ ارز که پایین آمد، جنس خود را ارزان نمی کنند؛ تا زمانی 
که جلوی این افراد گرفته نشود اوضاع تغییری نخواهد کرد.

آیت الله مکارم شــیرازی با اشاره به اینکه مبارزه با فساد 
نیازمند فرهنگ ســازی است، ابراز داشــتند: در این زمینه 
صدا و سیما موظف اســت با وزارت جهاد کشاورزی نهایت 

همکاری را داشته باشد.
ایــن مرجــع تقلید با تأکیــد بر اینکه حل مشــکلات 
اجتماعی نیازمند این اســت که همه مسئولان وظایف خود 
را بــه بهترین وجه انجام دهند تصریح کرد: امروز بســیاری 
از مسائل همچون سوءاســتفاده های چندهزار میلیاردی یا 
واردات اقلام لوکس بدون هماهنگی و دست داشتن با برخی 
افراد امکان پذیر نیست؛ مبارزه با فساد چیزی نیست که یک 
نفــر بتواند کاری کند، بلکه باید همۀ مســئولان به صورت 

هماهنگ و با کمک یکدیگر مشکلات را حل کنند.

انتقاد آیت الله مکارم شیرازی 
از وضعیت نابسامان بازار

دستگیری جاعل چک پول های تقلبی در آبادان
فرماندهانتظامیآبادانازدســتگیرییکجاعلچکپولهای

تقلبیدرآبادانخبرداد.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما مرکز آبادان، ســرهنگ سید محسن 
تقی زاده گفت: یک جاعل دو میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریالی چک پول را نیروی 
انتظامی شناســایی و دســتگیر کرد. وی افزود: ماموران پلیس آگاهی هویت 
متهم را شناسایی و پس از کسب مجوز قانونی طی عملیاتی غافلگیرانه وی را 

در منزل شخصی واقع در یکی از نقاط این شهرستان دستگیر کردند.
او با  اشــاره به اینکه در بازرسی از منزل متهم تعداد ۴8۰ برگ چک پول 
۵۰۰هزار ریالی کشف شد، بیان داشت: متهم 3۷ ساله ضمن جعل چک پول های 
تقلبی با انجام معاملات اقدام به کلاهبرداری از شــهروندان می کرد که پس از 
بازجویی و تشکیل پرونده برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی معرفی شد.

دیوار آرامستان سنندج
 بر روی ۱۲ خودرو فروریخت

بازدید دادستان تهران از زندان رجایی شهر

فرهنگ صلح و سازش بسیار کارآمد خواهد بود.
در این دیدار، مدیرکل زندان های اســتان تهران 
ضمن تقدیــر از کار جهادی قضات و پایش پرونده ها 
گفت: زمانی که کســی زندانی می شود،  خانواده او با 
انبوهی از مشکلات مواجه می شود که خود در ایجاد 
آن نقشــی نداشته و این موضوع می تواند آسیب های 
متعدد اجتماعی؛ فرهنگی؛ روانشــناختی و اقتصادی 

برای همسر و فرزندان زندانیان را رقم بزند.
داد: چه بسا  ادامه  سیدحشــمت الله حیات الغیب 
فرد مجــرم در زندان از امکانات مناســب برخوردار 
بوده  اما خانواده او به دلیل نبود امکانات و بی توجهی؛ 

در معرض انواع آســیب ها قــرار می گیرند، به همین 
دلیل تلاش بر این اســت تا با اجرای دســتورات قوه 
قضائیه زندانیان در طرح پایش گســترده با اعزام به 
مرخصی های بین یا پایان حبــس به کانون خانواده 

بازگردند.
وی اظهار امیدواری کرد بــا اجرای طرح پایش، 
تا حد امکان تمام زندانیان واجد شــرایط به مرخصی 

اعزام یا آزاد شوند.
بنا به این گزارش، در دیدار پنج ساعته، دادستان 
تهران و ســی نفر هیئت همراه احکام ارفاقی لازم را 

صادر کردند که با استقبال زندانیان مواجه شد.

ارزیابیخســارتهایناشــیازآبگرفتگیدر
خوزستانطیروزهایآیندهآغازوبهآسیبدیدگان

تسهیلاتاعطامیشود.
به گــزارش ایلنا، عبیات معاونت عمرانی و برنامه ریزی 
اســتاندار خوزســتان گفت: با توجه به بارش های شدید و 
بی سابقه باران در استان طی هفته گذشته، بسیاری از معابر 
و منازل در شــهر های اهواز، کارون، بندر ماهشــهر و بندر 
امام خمینی)ره( دچار آبگرفتگی شدند و خسارت زیادی به 

اهالی مناطق مذکور وارد شد.
وی افــزود: با توجه به دســتور های ســازمان برنامه و 
بودجه و معــاون رئیس جمهور، ان شــاءالله از هفته آینده 
ارزیابی منازل آســیب دیده و کالا های اساسی و خانگی در 
شهرستان های مذکور آغاز خواهد شد و تلاش می کنیم طی 
مدت یک هفته برآورد ها انجام و تصویب شــود و اقدامات 
لازم بــرای پرداخت خســارت در کوتاه ترین زمان صورت 

گیرد.

وی درخصوص مبلغ پرداختی به خســارت دیدگان از 
آبگرفتگی های بارندگی اخیر اظهار داشت: هنوز برای میزان 
وام بلاعوض و تســهیلات کم بهره تصمیماتی اتخاذ نشده 
است، اما به زودی و پس از برآورد خسارت ها طی هفته های 
آینده اعلام و ضرر و زیان ناشی از این اتفاق جبران خواهد 

شد.
بارش شدید باران طی هفته گذشته در استان خوزستان 
سبب وقوع آبگرفتگی معابر و منازل در شهرستان های اهواز، 
کارون، بندر امام خمینی)ره( و بندر ماهشهر شد و خسارت 

قابل توجهی به ساکنان این شهر ها وارد کرد.
 نبود سیستم دفع آب های سطحی و فرسودگی شبکه 
فاضلاب مهم تریــن وقوع آبگرفتگی در معابر بســیاری از 
مناطق اســتان است، این در حالی است که آذرماه پارسال 
نیز چنین اتفاقی رخ داد و مسئولان قول مساعد برای رفع 
مشــکلات و جلوگیری از تکرار آن دادند، اما تاکنون اقدام 

جدی در این زمینه انجام نشده است.

معاوناستاندارخوزستانخبرداد

جبرانخسارتآسیبدیدگانازآبگرفتگیها
درخوزستان


